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ENERGIATEKNIIKAN KILTA PÖYTÄKIRJA
4/2023

ARMATUURI ry 28.02.2023

Ylioppilastalo

Laserkatu 10

53850 Lappeenranta

HALLITUKSEN KOKOUS 3/2023

Aika: 28.2.2023 klo 14:00
Paikka: Tila 1326, LUT-yliopisto

Läsnä:

Eemil Juntunen (puheenjohtaja)
Eetu Vilenius
Salomon Hämäläinen
Tuomo Mutru 1-11. ja 12-18.
Markus Laitinen (etänä)
Maija Keränen
Akseli Lehto (sihteeri)
Wilhelmiina Satola
Eetu Hautajoki
Santeri Nikulainen
Pinla Nokkanen (etänä) 1-12.
Markus Lappalainen

Erkka Sorvali
Veikka Kalasniemi
Sasha Vorobjev 1-9. ja 10-22.
Ville Ketola 5-28.
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ESITYSLISTA

1. Kokouksen avaus
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
3. Esityslistan hyväksyminen
4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen
5. Ilmoitusasiat
6. Posti
7. Laskut ja talous
8. Kiltakummin kuulumiset
9. Yritysilta (syksy)
10. Siirtyminen sähköisiin sopimuksiin ja laskutukseen.
11. Vuosijuhlat 2023
12. Rankka+Entepäivät.
13. Haalarit EnTeDi opiskelijoille.
14. KideApp-tapaaminen
15. 8-Luokkalaisten työpaja.
16. Haalariompeluilta by LaGeR
17. ParruHT ja jääkiekon SM
18. ATS- Suomen säteilevimmät sitsit.
19. Hyvä opettaja-palkinto
20. Haalarimerkki QC23
21. Etikettikoulutus ja ompeluilta.
22. LTKY jäärieha
23. Armatuurin Wappu
24. Helsinginkadun Approjen järjestölipunmyynti
25. Kiltaolympialaispokaalin kaiverrutus
26. Muut esille tulevat asiat
27. Kokouksen päättäminen
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1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 14:03.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden ehdot täyttyvät, kokouskutsu on toimitettu
hallitukselle ajoissa ja hallituksen jäsenistä on yli puolet paikalla, tarkemmin ottaen 10/11.

3. Esityslistan hyväksyminen

Ehdotetaan esityslistan hyväksymistä sellaisenaan.

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

Ehdotetaan edellisen pöytäkirjan hyväksymistä sellaisenaan.

Edellinen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

5. Ilmoitusasiat

Aurinko paistaa.

Viikonloppuna oli YKI:n vujut, puheenjohtajan ääni jäi sinne.

Eetu Vilenius on botti.

Gemmi ei ole maksanut laskuja.

Kiltahuone räjähtää torstaina.

Nyt on vujuviikko!

AKT:n (AKateemiset Toimihenkilöt) lakko.
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Huomenna on etikettikoulutus.

Ville Ketola liittyy kokoukseen ajassa 14:08. Hallituksesta paikalla 11/11.

6. Posti

Ruokamaakareilta on tullut lasku.

Lehtiä on tullut kolme kappaletta.

7. Laskut ja talous

Rahastonhoitaja kertoi killan yleisen taloustilanteen. Tämän vuoden osalta ollaan vielä
miinuksella, mutta vuosijuhlien lipputulot ovat vielä tulematta.

Panimomestarilta on viime vuonna jäänyt laskuttamatta suurehko kulukorvaus, jonka olisi
pitänyt sisältyä viime vuoden budjettiin. Kuluerä kirjataan tälle vuodelle.

8. Kiltakummin kuulumiset

Pinla Nokkanen kertoi LTKY:n kuulumiset.

Opetuksen laatuselvityskysely menee kiinni 12.3. Toivotaan, että kaikki kävisivät
vastaamassa. LTKY:n sivuilla on käynnissä suunnittelukilpailu Wapun uudesta logosta.
Kilpailun pääpalkintona on 150€ lahjakortti K-ryhmälle.

9. Yritysilta (syksy)

Yrityssuhdevastaava alusti aiheesta.

Yritysilta oli tarkoitus pitää keväällä, mutta sopivien päivämäärien puutteen takia siirretään
tapahtuma pitää siirtää syksyyn.
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Yritysillan painonapisteenä olisivat maisteriopiskelijat ja diplomityöpaikat. Yritykset saisivat
tilaisuudessa kertoa itsestään ja tarjolla olevista työpaikoistaan. Myös kesätyöpaikoista
puhuttaisiin, jos aikaa on. Yritykset maksaisivat osallistumisestaan, eli kilta saisi tuloja ja
opiskelijoille tarjoutuisi mahdollisuus verkostoitua ja kuulla työllistymismahdollisuuksista.
Muutamat yritykset ovat jo esittäneet kiinnostuksensa osallistua.

Paikkana olisi tarkoitus olla Ylioppilastalo, jonka kahvio olisi tarkoitus pitää auki tapahtuman
ajan. Ajankohta olisi jonain arkipäivänä työpäivän jälkeen, esimerkiksi 16 eteenpäin.
Tapahtuma olisi opiskelijoille maksuton.

Aiheesta keskusteltiin.

Hyvänä tavoitteena olisi saada mukaan noin 10 yritystä, joilla kaikilla olisi vuorollaan noin
15-20 minuuttia esitysaikaa.

Sasha Vorobjev poistui kokouksesta.

Ville Ketola ehdottaa samasta teemasta, että myös seuraava kesätyösaunis voitaisiin siirtää
loppusyksyyn. Olisi näin ennen kesätyöhakujen alkua ja vähentäisi kiirettä keväältä.

Esitys: Jatketaan yritysillan suunnittelemista ja järjestetään kyseinen tapahtuma syksyllä.
Tehdään päätös aikataulusta ja yksityiskohdista tulevissa kokouksissa.

Päätös: Jatketaan yritysillan suunnittelemista ja järjestetään kyseinen tapahtuma syksyllä.
Tehdään päätös aikataulusta ja yksityiskohdista tulevissa kokouksissa.

10. Siirtyminen sähköisiin sopimuksiin ja laskutukseen

Yrityssuhdevastaava alusti aiheesta. Hallituksella oli toimitettu infopaketti asiasta jo
etukäteen.

Aiheesta keskusteltiin.

Veikka Kalasniemi ehdottaa Sarake Sign -nimistä palvelua sähköisten allekirjoitusten
palveluntarjoajaksi yrityssuhdevastaavan esittämien vaihtoehtojen lisäksi.

Sasha Vorobjev liittyi takaisin kokoukseen ajassa 14:44.

Sähköisestä laskutuksesta ei ole vielä esitystä, joten siitä ei keskustella tai tehdä esityksiä.
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Esitys: Pyritään siirtymään sähköisiin allekirjoituksiin. Jatketaan asian selvittämistä
tarkoituksena ottaa palvelu käyttöön vähintään kokeiluluontoisesti vielä tämän vuoden
aikana. Selvitystä jatketaan Visma Signin, Docuen ja Sarake Signin osalta.

Päätös: Esityksen mukainen.

11. Vuosijuhlat 2023

Projektivastaava päivitti vujujen tilannetta.

Tilanne alle viikko ennen h-hetkeä on hyvä.

Käytiin viikonlopun aikataulu läpi.

Aiheesta keskusteltiin.

Päätös: Ei päätettävää vuosijuhliin liittyen.

12. Rankka+Entepäivät

Tuomo Mutru poistui ajassa 15:01.

Excursiomestari alusti aiheesta.

Majoitusten kanssa on vielä ongelmia, mutta bussit ja kohteet ovat kunnossa. Liput tulevat
myyntiin, kunhan majoitustilanne selviää.

Aiheesta keskusteltiin. Majoitukseen yritettiin etsiä ratkaisua.

Tuomo Mutru liittyi takaisin kokoukseen etänä ajassa 15:14.

Budjetissa ilmeni ongelmia; käytiin kirjanpito puheenjohtajan johdolla läpi.

Pinla Nokkanen poistui ajassa 15:27.

Aiempien vuosien kokemuksen perusteella kotimaan rankan budjetissa ei ole mitään järkeä.
Vuonna 2023 kotimaan rankan taseen pitäisi  killan osalta olla 0, vaikka esimerkiksi
edellisenä vuotena se on ollut -1000€, joka sekään ei ole pitänyt.
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Esitys: Korjataan edellä mainittu siten, että kilta maksaa kotimaan rankasta 1000€ myös tänä
vuonna.

Päätös: Kotimaan rankan tase killan puolesta on -1000€.

13. Haalarit EnTeDi-opiskelijoille

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Kaksi kappaletta uusia haalareita pitäisi saada Turkuun.

Keskusteltiin aiheesta ja selvitettiin, miten aiemmin on toimittu.

Esitys: Yrityssuhdetoimihenkilö lähettää haalarit Turkuun asianomaisille henkilöille. Kilta
maksaa haalareiden postikulut.

Päätös: Esityksen mukainen.

14. KideApp-tapaaminen

KideApp-tapaaminen on tämän viikon torstaina 2.3. klo 14. Ainakin kaikki palvelua käyttävät
hallituksen jäsenet pääsevät paikalle.

Paikkana on tila 1326.

Päätös: Ei päätettävää KideApp-tapaamiseen liittyen.

15. 8-luokkalaisten työpaja

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Markus Laitisella on vetovastuu työpajan järjestämisestä. Jos Markukselle ei löydy muita
kavereita, lupaa puheenjohtaja mennä mukaan pitämään työpajaa.

Päätös: Ei uutta päätettävää asiaan liittyen.
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16. Haalariompeluilta by LaGeR

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

LaGeR ry on kysellyt kiinnostusta pitää haalariompeluillassa 29.3. killan omaa
haalarimerkkien myyntipistettä ns. haalarimerkkitorilla.

Asiasta keskusteltiin.

Päätös: Armatuuri osallistuu haalarimerkkitorille omalla myyntipisteellään. Hallituksesta ja
toimihenkilöistä, ensisijaisesti haalarimerkkisektorista, selvitetään myyjät pisteelle.

17. ParruHT ja jääkiekon SM

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

ParruHT on pyytänyt kaikilta Lappeenrannan opiskelijajärjestöiltä 50-200€ avustusta
matkakuluihin opiskelijoiden jääkiekon SM-kisoihin Ouluun.

Asiasta keskusteltiin.

Ei ole tietoa onko turnaukseen osallistuvassa joukkueessa mukana yhtäkään armatuurilaista.

Eetu Hautajoki poistui ajassa 15:50.

Esitys: Armatuuri ei osallistu ParruHT:n turnausmatkan tukemiseen, koska kiltaan
suoranaisesti liittymättömän urheiluseuran tukemisen ei katsota kuuluvan killalle.

Päätös: Armatuuri ei osallistu ParruHT:n turnausmatkan tukemiseen.

18. ATS-seminaari ja Suomen säteilevimmät sitsit

Markus Lappalainen alusti aiheesta.

ATS:llä ja yrityksillä ei vaikuta olevan kiinnostusta seminaariin osallistumiseen.

Asiasta keskusteltiin.
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Esitys: ATS:n ja yritysten kiinnostuksen puutteen takia ATS-seminaaria ei järjestetä. Pidetään
Suomen säteilevimmät sitsit aiemman suunnitelman ja aikataulun mukaisesti. Vetovastuussa
projektivastaava.

Päätös: Esityksen mukainen.

Tuomo Mutru poistui kokouksesta ajassa 15:56.

19. Hyvä opettaja -palkinto

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Hyvä opettaja -palkinnon saajaksi on esitetty Eeva-Lotta Apajalahtea. Opintovastaava on
lähettänyt esityksen eteenpäin.

Päätös: Ei päätettävää asiaan liittyen.

20. Haalarimerkit QC23

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Tarkoitus olisi jatkaa vastaavaa haalarimerkkityöryhmää (QC23), kuin aiempina vuosina.

Sasha Vorobjev kertoi haalarimerkkisektorin kuulumisia. Suunnitteilla on muun muassa
erityiset merkkimyyntihaalarit.

Esitys: Haalarimerkkisektori pyytää 400€ uusien merkkien hankintaan, sekä yhdet vanhat
haalarit, joista tehtäisiin merkkimyyntihaalarit.

Päätös: Lisätään QC23-ryhmään hallituksesta Eetu Vilenius, Markus Laitinen ja Akseli
Lehto. Puheenjohtaja Eemil Juntunen pysyy ryhmässä. Hallitusjäsenillä on ryhmässä oikeus
päättää killan rahojen käyttämisestä haalarimerkkien hankintaan. Uusien merkkien
hankintaan budjetoidaan seuraavaan tilaukseen 400€. Keksitään myyntiasusteeksi
ensisijaisesti jotain muuta kuin vanhoja haalareita.
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21. Etikettikoulutus ja ompeluilta

Etikettikoulutus on keskiviikkona 1.2. klo 12-14. Ennen koulutusta valokuvaaja ottaa
hallituskuvat nettisivuja varten.

Ompeluilta on myös keskiviikkona 1.2. klo 18 alkaen. Kiltahuonevastaava ja sihteeri
järjestävät tarjoilut.

Päätös: Ei päätettävää asiaan liittyen.

22. LTKY jäärieha

LTKY:n perinteinen jäärieha järjestetään lauantaina 11.3. Kiltaa toivotaan paikalle pitämään
rastia.

Asiasta keskusteltiin.

Maija Keränen on vapaaehtoinen pitämään rastia.

Sasha Vorobjev poistui ajassa 16:19.

Päätös: Armatuuri osallistuu LTKY:n jääriehaan. Päävastuussa viestintävastaava.

23. Armatuurin Wappu

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Armatuurilla on vastuullaan perinteiset Wappusitsit lauantaina 8.4. Paikkana AMK:n
parkkipaikat. Lisäksi Armatuuri järjestää lavatanssit KrK:n kanssa.

Aiheesta keskusteltiin.

Wilhelmiina Satola ilmoittaa, että tapahtumapaikka ei tule olemaan sula sitsien ajankohtana.

Päätös: Ei uutta päätettävää asiaan liittyen.
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24. Helsinginkadun Approjen järjestölipunmyynti

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

Killalle on tarjottu ryhmälipunmyyntiä Helsinginkadun Approille 19- 20.4.

Aiheesta keskusteltiin.

Päätös: Armatuuri ei lähde osallistumaan muiden paikkakuntien kuin Lappeenrannan
Wapputapahtumiin, eli ei myöskään Helsinginkadun Approjen ryhmälipunmyyntiin.

25. Kiltaolympialaispokaalin kaiverrutus

Sihteeri alusti aiheesta.

Kiltaolympialaispokaalin kaiverruttaminen maksaisi yhteensä 60€, josta Enklaavi ja Kaplaaki
ovat luvanneen maksaa osuuden sen mukaan, montako kertaa ovat voittaneet. Armatuurin
osuus olisi 25€.

Asiasta keskultetiin.

Päätös: Armatuuri maksaa oman osuutensa eli 25€. Kaiverruttamisesta on vastuussa sihteeri.

26. Muut esille tulevat asiat

Sohvasäilytystilojen rakentaminen kiltahuoneelle.

Uusien 50v-logojen laittaminen levitykseen.

Wilhemiina haluaa päiväunille.

LES:ltä on tullut uusi sopimus kurssipalautteita koskien.

Kuvankäsittelyohjelmien hankkiminen killan käyttöön.

Varapuheenjohtaja suunnittelee hallituspaidat ensi viikolla.
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YES järjestää  CV-työpajan 12.3.

Nettisivujen haalarimerkkitilauslomake on päivitetty ja toimii.

27. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 16:39.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_________________________ _________________________

Eemil Juntunen Akseli Lehto

puheenjohtaja sihteeri


